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Sprejet odstop
Davorja Valentinčiča

Skupno zasedanje vseh treh zborov občinske
skupščine je minilo skorajda brez razprave. Daljše
poročilo o delu izvršnega sveta je podal Davor
Valentinčič ter pri tem izčrpno poročal o tem, kaj
vse so posamezni upravni organi naredili od mese-
ca junija dalje. Tovrstno poročilo namreč na sep-
tembrskem zasedanju ni bilo podano zaradi vrste
aktualnih obravnav (odstop, črne gradnje). Ob
tem sta v razpravo posegla odnosno postavila
vprašanji poslanca Franc Prelovšek (Rakova jel-
ša) in Matija Kavčič (DPZ, SKD). Prvi o poteku
izgradnje šole na Livadi in drugi o javnih delih in
postopkih denacionalizacije.

Po uvodu k točki - Poročilo o poslovanju
gospodarstva v prvem polletju, ki ga je z najnovej-
šimi podatki podala članica izvršnega sveta in
sekretarka za gospodarstva Tatjana Brank, bi
spričo zaskrbljujočih podatkih pričakovali razpra-
vo ali pa vsaj vprašanja. Žal se k razpravi ni
prijavil nihče in poročilo je bilo s stališča odbora
za gospodarstvo sprejeto.

Z nekaj vprašanji, predvsem poslancev krajev-
nih skupnosti, kjer sta bila obravnavana prostor-
ska dokumenta - Osnutek odloka o zazidalnem
načrtu za območje urejanje VS 1/6-2 London in
Osnutek odloka o prostorsko ureditvenih pogojih
za območje urejanja VP 2/3—2 Koprska — tudi
ob teh dveh točkah posebne razprave ni bilo. Na
predlog izvršnega sveta so poslanci oba prostor-
ska dokumenta prekvalificirali v predlog in ga kot
taka tudi sprejeli.

Živahna pa je bila razprava ob točki predlogi
komisijc za volitve in imenovanja. Brez proble-
mov je skupščina podala soglasje k imenovanju
ravnatelja osnovne šole Dobrova, zataknilo pa se
je pri bnenovanju predstavnikov ustanovitelja
— torej občine - v svet osnovne šole Livada.
Poslanec Franc Prelovšek iz KS Rakova jelša, se
kljub večkratnim pojasnilom predsednika komisi-
je, ni mogel strinjati s predlogi, saj bi po njegovem
mnenju morali biti v tej šoli zastopani tamkajšnji
krajani in ne občani od drugje. In čeprav je bilo
pojasnjeno, da so bili to edini predlogi, ki so jih

posredovale politične stranke ter, da bodo v svetu
šole poleg teh tudi predstavniki krajevne skupno-
sti, se je z vprašanji g. Prelovška ta razprava
razvlekla. Pri tem so bila ponovno izpostavljena
tudi nekatera vprašanja v zvezi z izgradnjo šole in
o tem, da je na šoli večina učencev, ki so neslo-
venske narodnosti. Na vse to je izčrpno odgovori-
la članica izvršnega sveta in sekretarka za družbe-
ne dejavnosti Francka Trobec.

V točki - vprašanja in predlogi poslancev je
podal kratko informacijo v zvezi z (ne)rušenjem
črnih vikendov na Malem Vrhku predsednik
skupščine Bogdan Bradač. O tej zadevi so poslan-
ci sicer dobili tudi vzorno pripravljen kronološki
pregled dogajanj že s poslanskim gradivom. To
kratko informacijo objavljamo. V razpravi so so-
delovali Marjan Keršič-Belač (Murgle), načelnik
inšpekcijskih služb Anton Prevc, Leopold Prista-
vec (DPZ), Franc Prelovšek (Rakova jelša) in
Janez Oven (ZZD), ki so postavili nekaj vprašanj
in svojih mnenj. Sicer pa je do 15. decembra
pričakovati mnenje stroke — ZPUN-a o možno-
stih spremembe namembnosti tega območja, na
občino pa je že tudi prišel spisek črnih gradenj.
Skratka, o črnih gradnjah in Malem Vrhku bodo
še tekle razprave tudi na skupščini.

Na skupni seji pa so nato poslanci poslušali
odstopno izjavo, ki jo je konec oktobra predsedni-
ku občinske skupščine posredoval predsednik iz-
vršnega sveta Davor Valentinčič. V njej je zapisal,
da zaradi opravljanja nove dolžnosti - izvoljen je
bil za ministra za trgovino v republiški vladi — ne
more več poklicno opravljati funkcije predsednika
izvršnega sveta. Razprave ni bilo in poslanci so
nato s tajnim glasovanjem sprejeli njegov odstop.
predsednik skupščine Bogdan Bradač se je Valen-
tinčiču zahvalil za dobro opravljeno delo, le-ta pa
se je prav tako zahvalil poslancem za zaupanje in
pomoč pri opravljar.ju te odgovorne dolžnosti ter
jim zaželel veliko uspehov. Na predlog poslanca
Staneta Trčka (KS Vrhovci) pa so poslanci sprejeli
pobudo, da se Davorja Valentinčiča predlaga za
občinsko nagrado.


